
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 10.01.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Vi starter planleggingen av dette allerede nå, da vi synes dette er viktig å få ut invitasjoner så 
tidlig som mulig. 
Vi vil utfordre politikerne. Vi i ungdomsrådet stiller spørsmål til panelet. 
Vi ønsker at elevene i Indre Fosen skal få muligheten til å delta på denne debatten. 
Det er viktig med fokus på politikk da veldig mange vet veldig lite, særlig nå før 
kommunevalget. 
En tanke er å lage en video av dette. Vi låner kommunestyresalen, ber inn politikere, filmer 
debatten og deler med skoler, på hjemmeside osv.  
Det er enstemmig vedtatt at denne debatten skal foregå før sommeren. 
 
 
 


